
PROTOKÓŁ NR 1/24 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

które odbyło się dnia 10.06.2024 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:35, a zakończyło o 16:35. 

Posiedzenie odbyło się w formie stacjonarnej.  

 

Uczestniczyli w nim: 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Radosław Adamowicz- Przewodniczący Komisji, 

2. Anna Klepacz, 

3. Kamila Pędziwiatr, 

4. Małgorzata Staręga, 

5. Mariusz Kubiak, 

6. Andrzej Machnica. 

 

Nieobecni członkowie Komisji: brak. 

 

Lista obecności spoza grona komisji:  

1. Elżbieta Zakrzewska, 

2. Ryszard Rzepczyński, 

3. Sebastian Moczydłowski, 

4. Tadeusz Cwynar, 

5. Ewelina Młotkowska. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Omówienie petycji. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Przewodniczący Radosław Adamowicz otworzył posiedzenie komisji, stwierdził kworum i 

przywitał zebranych gości. 

 

Ad 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Został przyjęty 

jednogłośnie 6 głosami „za”. 

 

 

Ad 3  

Przewodniczący przedstawił petycję mieszkańców w sprawie podziału działki na ulicy Leśnej 

(stare boisko) i sprzedaż pod garaże w przetargu podzielonym na części. Pan Moczydłowski 

powiedział, że niezależnie od decyzji Rady, organem rozstrzygającym w tej sprawie jest Burmistrz. 



Pani Burmistrz poinformowała Komisję, że koszt przekształcenia tamtej działki na przystosowaną 

pod budowę garaży będzie sięgał miliona złotych. Wiąże się to ze zrobieniem muru oporowego oraz 

dojazdów. Cena jednej działki wynosić będzie około 40 tys. złotych i obawia się, że mieszkańcy 

zrezygnują z zakupu. Istnieje również możliwość założenia przez zainteresowanych spółdzielni lub 

kupno przez wspólnotę mieszkaniową. Cena działki będzie zgodna z obecną wyceną rzeczywistą, a 

mieszkańcy sami będą mogli dostosować działkę i wybudować wspólnie garaże.  

Komisja podtrzymując zdanie Pani Burmistrz uznała petycję za niezasadną pod względem 

ekonomicznym dla miasta w głosowaniu 6 „za”.  

Przewodniczący poprosił mecenasa o przygotowanie stosownej uchwały na kolejną sesję 

Rady Miejskiej z uzasadnieniem zgodnym z ustaleniami na komisji.  

 

Ad 4 

Przewodniczący poinformował, że wnioski z komisji będą miały swoją kontynuację i będą 

rozliczane za każdym razem aż do ich realizacji. 

Rozliczono wnioski z ostatniej komisji poprzedniej kadencji: 

 

1. Wniosek mieszkańców ulicy Widokowej o przystanek autobusowy na żądanie – w trakcie 

realizacji, wysłano pisma do PKS Jelenia Góra. 

2. Wniosek o wycięcie samosiejek ze zjazdu z drogi powiatowej do Wojkowa – w trakcie realizacji, 

działka prywatna, wysłano pisma.  
3. Wniosek o wizję lokalną na ulicy Jeleniogórskiej pod kątem bezpieczeństwa ruchu drogowego 

(montaż luster drogowych) – wizja lokalna odbędzie się 20.06.2024 na Komisji Ładu.  

4. Wniosek o naprawę wystających studzienek ponad powierzchnię asfaltu na ulicy Bukowej po 

remoncie - zrealizowano. 

5. Wniosek o doraźne wyrównanie kilku największych dziur, przy bloku Leśna 14, zanim zostanie 

opracowana koncepcja i projekt remontu terenu przy blokach Leśna 12 i 14 – nie zrealizowano -

realizacja w tym roku. 

6. Wniosek o naprawy cząstkowe nawierzchni na ulicy Św. Anny (na wysokości wjazdu do nowych 

domów jednorodzinnych na ulicy Mickiewicza) i przy Chopina 11 – nie zrealizowano – realizacja 

podczas kolejnych napraw cząstkowych w tym roku. 

 

a) Przewodniczący zapytał o wniosek dotyczący odsklepienia chodnika na ulicy Leśnej oraz remont 

betonowych schodów do budynków Leśna 10 i 14. Pan Rzepczyński poinformował, że zgodnie z 

poprzednią informacją w tegorocznym budżecie środków brak, ale pojawiły się fundusze zewnętrzne 

z których będziemy starali się skorzystać. 

b) Przewodniczący zgłosił, że powstają nowe dziury szczególnie na ulicy Leśnej. Pan Rzepczyński 

odpowiedział że będzie to realizowane podczas kolejnych napraw cząstkowych jeszcze w tym roku. 

b) Anna Klepacz zadała pytanie co z utrzymaniem letnim miasta? Pani Burmistrz odpowiedziała, że 

w tym momencie nie mamy żadnego wykonawcy, ale w ten czwartek możliwe że dojdzie do 

podpisania umowy z nowym który wygrał przetarg. Obecnie prace doraźnie wykonują pracownicy 

UM.  

c) Anna Klepacz wnioskuje o uporządkowanie chodnika na ulicy Słonecznej w stronę starej 

przychodni. Pani Burmistrz odpowiedziała, że obecnie nie ma wykonawcy. 

d) Komisja ustaliła, że zostanie przygotowana lista lokalizacji do przeniesienia ławek z terenu miasta, 

które zostaną zastąpione nowymi z "Zielono-Niebieskich Kowar”. Ławek będzie około 20 szt., a 

Radni mogą zgłaszać lokalizację do 21.06.2024 do Biura Rady. 

 

Ad 5 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

 



Pisma: 

 

brak 

 

Wnioski: 

 

1. Wniosek do Pana Moczydłowskiego o przygotowanie uchwały na kolejną sesję Rady Miejskiej. 

2. Wniosek o uporządkowanie chodnika na ulicy Słonecznej w stronę starej przychodni. 

 

 

 

 

Protokołował:                                                                        Przewodniczący Komisji 

        do spraw skarg, wniosków i petycji 

Radosław Adamowicz                                                                   

                                                                                               Radosław Adamowicz 


